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Protokół Nr 37/2022/VII 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Gminy Tarnowo Podgórne  

odbytego w dniu 20 stycznia 2022 roku 

 

Miejsce posiedzenia: online 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 16:02 

Obecni członkowie Komisji:  

Marcin Kobos – przewodniczący Komisji 

Karolina Modzelewska – wiceprzewodnicząca Komisji 

Dorota Barełkowska – członek Komisji 

Łukasz Grewling – członek Komisji 

Damian Skwierzyński – członek Komisji 

Przemysław Szamrej – członek Komisji 

 

Goście: 

Ewa Noszczyńska-Szkurat – I Zastępca Wójta 

Marzena Gryska – Radna Gminy 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Porządek obrad jest następujący:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przygotowanie planu pracy Komisji na rok 2022. 

5. Wolne głosy i wnioski 

6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji. 

7. Zakończenie obrad. 

 

 1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

a) Obrady otworzył Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej Marcin Kobos, 

który na wstępie powitał gości oraz członków Komisji. 

b) 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej stwierdził quorum wymagane 

do odbycia obrad.  
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c) 3. Przyjęcie porządku obrad. 

d) Radny Marcin Kobos przedstawił harmonogram posiedzenia, a następnie zarządził 

głosowanie. Wszyscy obecni członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli porządek obrad 

(5 osób za, nieobecny Radny Łukasz Grewling) 

 

e) 4. Przygotowanie planu pracy Komisji na rok 2022. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej wyświetlił na ekranie szkic 

planu pracy z wypisanymi obowiązkowymi punktami planu pracy.  

 

16:06 – na posiedzenie przybył Radny Łuksza Grewling 

 

W związku z informacjami od I Zastępcy Wójta, analizę i zaopiniowanie dokumentu „Polityka 

Oświatowa Gminy Tarnowo Podgórne” zaplanowano na lutowe posiedzenie Komisji.  

 

Radny Marcin Kobos zaproponował odwiedzenie Liceum Ogólnokształcącego w Tarnowie 

Podgórnym.  

Radna Karolina Modzelewska zaaprobowała pomysł oraz zaproponowała wizytę w 

Technikum w Tarnowie Podgórnym i Pałacu w Jankowicach.  

Przewodniczący Komisji Marcin Kobos powiedział, że podczas wyjazdowego posiedzenia, 

które odbędzie się w Liceum można złożyć wizytę w Szkole Podstawowej nr 2 w Tarnowie 

Podgórnym. 

 

Członkowie Komisji ustalili, że w październiku udadzą się do przedszkola w Lusówku, Szkoły 

Podstawowej w Lusówku oraz miejsce, na którym powstanie budynek przyszłej szkoły. 

 

I Zastępca Wójta Ewa Noszczyńska-Szkurat zapytała członków Komisji Edukacji, Kultury i 

Kultury Fizycznej czy chcieliby się spotkać z dyrektorami placówek tak jak to miało miejsce w 

ubiegłym roku. 

Radna Dorota Barełkowska powiedziała, że miała nadzieję, iż uda się zorganizować 

spotkanie z dyrektorami przed uchwaleniem dokumentu „Polityka Oświatowa Gminy 

Tarnowo Podgórne”.  

Radna Karolina Modzelewska powiedziała, że chętnie porozmawiałaby z dyrektorami, 

dowiedzieć się jak pandemia wpłynęła na uczniów. Radna Dorota Barełkowska dodała, że 

pomimo, że dokument „Polityka Oświatowa Gminy Tarnowo Podgórne”, będzie uchwalony, 

chętnie spotka się z dyrektorami placówek. 

 

Radny Marcin Kobos zaproponował, aby sprawdzić stan przygotowań obiektów sportowych. 
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Radna Dorota Barełkowska powiedziała, że można zorganizować spotkanie z Dyrektor 

Gminnego Ośrodka Kultury oraz z Dyrektorem Ośrodka Sportu i Rekreacji w celu 

porozmawiania o przeprowadzaniu zajęć i wydarzeń online. Radna Karolina Modzelewska 

dodała, że te dwa zagadnienia można połączyć z informacją o salach i miejscach, które są 

używane oraz w jakim stopniu są wykorzystywane. 

 

Radna Dorota Barełkowska poruszyła kwestię debat, które odbywały się na sesjach w 

ubiegłej kadencji, członkowie Komisji wraz z I Zastępcą Wójta przedyskutowali temat.  

 

Radna Dorota Barełkowska zwróciła uwagę na to, iż w planie pracy brakuje tematów 

dotyczących sportu. Radny Damian Skwierzyński zaproponował, aby zobaczyć infrastrukturę 

sportową w Baranowie na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji. Przewodniczący Komisji 

wpisał temat w planie pracy razem z wizytą w Szkole Podstawowej w Baranowie.  

 

Podsumowując Przewodniczący Komisji Marcin Kobos odczytał po kolei tematy zawarte w 

planie pracy Komisji na rok 2022.  

 

5. Wolne głosy i wnioski.  

I Zastępca Wójta Ewa Noszczyńska-Szkurat zaprosiła Radnych na Galę Sportu, która 

odbędzie się 10 lutego o 18:00 w Centrum Kultury w Przeźmierowie, na gali wręczane będą 

nagrody oraz stypendia w najróżniejszych dyscyplinach sportu.  

 

W związku z pytaniem Radnej Karoliny Modzelewskiej, I Zastępca Wójta poinformowała, że 

Minister edukacji i nauki uważa, że nie ma potrzeby zamykania wszystkich szkół, coraz 

więcej szkół przechodzi na zdalne nauczanie, jednakże nie ma informacji o zamknięciu 

wszystkich.  

 

Radna Dorota Barełkowska poruszyła temat udostępnienia uczniom będącym w domu np. z 

powodu kwarantanny zdalnego wysłuchania lekcji prowadzonej w szkole, aby dzieci nie 

miały zaległości w nauce.  

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Kultury Fizycznej zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji na rok 2022. Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli plan 

pracy (6 głosów za).  

 

Plan pracy Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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f) 6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji.  

a) Przewodniczący Komisji Marcin Kobos poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 36 z 

naniesionymi drobnymi poprawkami na wniosek Radnej Doroty Barełkowskiej. Członkowie 

Komisji jednogłośnie przyjęli protokół (6 głosów za). 

 

7. Zakończenie obrad. 

Po zakończeniu tematów w porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury 

i Kultury Fizycznej Marcin Kobos o godz. 17:25 zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

/-/ Marcin Kobos 

 

 

Protokołowała: Joanna Chwiałkowska 


